



Närvarande: Tor Erlandsson, Magnus Axen, Mats Ohlsson, Lars Malmqvist, Jonas Bengtsson, Håkan Larsson, Karin Östholm, Ove Granath, Fredrik Löf, Viktor Ågren, Göran Nilsson adjungerad

Inbjudna:

Frånvarnade: Monica Pettersson

## Protokoll

### 1. Öppnande och fastställande av dagordning

Tor förklarade ordinarie styrelsemöte öppnat.

### 2. Föregående protokoll

Föregående protokoll från styrelsemöte 2015-04-13 fastställdes.

### 3. Ärenden

- a. Vi måste vara tidigare ute med att engagera tex vortalare, kort framförhållning blir inte bra.
- b. Bättre annonsering och framförhållning för kallelse till arbetsdag.  
En möjlighet till förbättring kan vara att förändra arbetsråden där de får ett lite större ansvar att själva planera arbetet samt sammansättningen på sin grupp. Kalla till arbetsrådsmöte tidigt och lägg in dagar i årskalendern. Årskalendern skall tas upp i samband med budgetmöte i december.
- c. DBS är beviljade 60 000:- för en säkerhetsbåt från smålandsidrotten men det krävs en motprestation. Karin, Mats, Tor, Göran och båtansvarig träffas och tar dessa frågor.
- d. Kanslifrågan. Möte med Mats, Anders Nilsson, Lasse och Göran har hållits, underlag för hur vi går vidare är underframtagande.
- e. Samla en från varje sektion som träffar Juven, Monica håller i detta. Tor tar med Monica.
- f. Monica tittar på och tar fram förslag på inköp av gungställning och studsatta till Fingal så det attraherar barnfamiljer mer. Att tänka på är säkerhetsaspekter och ansvarsfrågan. Kontroll med Habo kommun hur det ligger till bör göras då de borde ha kunskap i frågan.  
Förslag på uppfräschning av förstugan till bastun tas fram. Monica
- g. Sailclinic hade en dålig uppslutning, Anders Hoffman skall göra ett försök till senare i år.

### 4. Ekonomi

Böckerna ser bra ut och vi har kontroll, Mats tittar på hur kostnaderna för 50års jubileet kan slå.

Vi skall se över hur vi kan omfördela kostnaderna för medlemmarna utan att den totala kostnaden stiger. Skälet är att medlemsavgiften är för låg jämför med vad det ger medlemmen. Mats tittar på detta.

## 5. Inkomna skrivelser

- a. Göta kanal har ett rabatterbudande på sin hemsida
- b. JSS dieselläckage är under polisutredning och de kommer sannolikt inte att fortsätta med den servicen. JSS vill istället erbjuda sina medlemmar att tanka i Domsand vilket är ett bra förslag. För att de skall få samma service som DBS medlemmar är det ett krav att de är medlemmar hos oss, Kolla pkt 4 och om det kan få konsekvenser. Beslut vid mötet att även serva JSS med diesel.
- c. JSS kan som medlem även i DBS vara med i Seglarförbundet för kappsegling mm.

## 6. Övriga frågor

- a. Anja Gustafsson är klar till ungdomssektionen och som SISU representant.
- b. Marintec kontaktas för bryggoffert.
- c. Bygghandlingar för mötesplats "Röken" och "Rampen" är under framtagande. Håkan kontaktar fd medlem som är gerotekniker för ett utlåtande om stabiliteten vid klubbhusbryggan.
- d. Klubbhustaket är lekmannamässigt kontrollerat och behov av underhåll konstaterat. Åtgärd skjuts till hösten , Håkan hjälper till med kontakt till takläggare.
- e. Viss målning återstår och utförs vid bättre väderlek. Det gäller norra gaveln på sliplängan, dieselhuset samt vissa sjöbodas,
- f. Förfrågan på toatömning skickad och 3 offerter har inkommit. Beslut fattas via mejlkontakt inom styrelsen, Tor ansvarar.
- g. Båthusavtalen är på gång.

## 7. Fastställande av nästa möte

17 aug, Lasse skickar kallelse.

## 8. Avslutning

Tor Erlandsson  
Ordförande

Lars Malmqvist  
Sekreterare